
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2021-04-26 
Närvarande på Teams: Bo Thorsenius, Stig-Åke Almqvist, Christer Johansson, Annika Karlsson.,, 

Anders Dalbert, Adjungerande Daniel Jensen och Jörgen Eriksson– Melleruds Kommun 

 Medlemsökning 
Den senaste månaden har tre fastighetsägare ansökt om att ansluta sina fastigheter till Skålleruds 
Fiber. 
 

 Ekonomi 
Vi gick igenom likviditetskalkylen.  Det ser fortfarande bra ut med våra intäkter i förhållande till vår 
kalkyl. Vi har nu nått en kostnad som motsvarar det vi får statsbidrag för.  
 

 Pågående arbete  
Tegab fortsatt arbetet med att få klart de anslutningar/fastigheter vi har ledningsrätt för från 
lantmäteriet. Tegab har klart inmätningen av fibernätet. Tegab har sett över föreningens 
kopplingsskåp så att de är uppgrusade och i ordning. 
 

 Återstående uppkopplingar 
Vi har klart 708 aktiva anslutningar. Vi har efter det cirka 10 anslutningar som inte kommer att kunna 
bli klara till slutbesiktningen, inberäknat 5 nya medlemmar. 
 

 Slutbesiktning 
Fredag 23/4 – 21 genomfördes slutbesiktningen av nätet. Vid slutbesiktningen medverkade en 
besiktningsman, representanter för Tegab, Stig Åke och föreningens konsult P-A Andersson. 
Besiktningen blev godkänd. Det återstår en del dokumentation av nätet som ska genomföras under 
maj. Detta innebär att föreningen nu har tagit över hela ansvaret för fibernätet. Se föreningens 
hemsida för support och felanmälan. 
 

 Drift- och Underhållsplan för 2021. 
Christer har gjort klart Drift- och Underhållsplan för 2021. Planen har gjorts i samråd med P-A 
Andersson föreningskonsult och Tegab. Planen har skickats ut till styrelsen inför mötet. 
Vi beslutade att godkänna Drift- och Underhållsplanen för 2021 
 
 
Nästa styrelsemöte 
Vi träffas via Teams den 25/5 – 19.00 
 

Sammanfattat av Christer 


